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Council meeting of 11 June 2003

Motion on “Asia’s World City”

Hon Abraham SHEK Lai-him has given notice to move the attached
motion on “Asia’s World City” at the Council meeting of 11 June 2003.  The
President has directed that “it be printed in the terms in which it was handed in”
on the Agenda of the Council.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.



2003年年年年6月月月月11日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

石禮謙議員就石禮謙議員就石禮謙議員就石禮謙議員就“亞洲國際都會亞洲國際都會亞洲國際都會亞洲國際都會”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“鑑於政府提出將香港定位為‘亞洲國際都會’，本會促請政府充分衡量及審視香港
現時經濟及社會各方面的條件，全面檢討香港作為國際化城市的相關政策及策

略，促進建立更開放、容忍、具接受性及創新的城市形象，鞏固及提升香港的國

際地位，使之真正成為‘亞洲國際都會’。”

(Translation)

Motion on “Asia’s World City”
to be moved by Hon Abraham SHEK Lai-him

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 11 June 2003

Wording of the Motion

“That, as the Government has proposed to position Hong Kong as ‘Asia’s World City’,
this Council urges the Government to fully evaluate and assess Hong Kong’s current
economic and social conditions, comprehensively review the policies and strategies
relevant to Hong Kong’s position as an international city, promote the building of a
more open, tolerant, receptive and innovative city image, and reinforce and enhance
Hong Kong’s international status, so as to make Hong Kong truly ‘Asia’s World
City’.”


